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VVAALLİİ  YYİİĞĞİİTTBBAAŞŞII  
“VATANDAŞLARIN HUZUR VE
GGÜÜVVEENNLLİİĞĞİİ  İİÇÇİİNN  ÇÇAALLIIŞŞIIYYOORRUUZZ””

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra 
Güran Yiğitbaşı öncülüğünde asayiş toplantısı

gerçekleştirildi. Toplantıda şehrin güvenliği
konusunda yapılması gerekenler masaya yatırıldı.
Toplantı Vali Yiğitbaşı başkanlığında gerçekleştir-
ildi. Toplantıya Vali Yardımcıları Ali Uysal,
Mehmet Keklik, İl Jandarma Komutanı J.Kd.Alb.
Tolga Yağan, İl Emniyet Müdürü Ahmet Birtan
Erol, İl Göç İdaresi Müdürü Buğra Totan, İl Kültür
ve Turizm Müdürü Yusuf Altın ve İl Kültür ve

Turizm Şube Müdür V. Ertuğrul Demir katıldı.
Toplantıda kış mevsimi ile birlikte trafik güvenliği
başta olmak üzere vatandaşların can ve mal
güvenliğinin sağlanması noktasında ele alınacak
tedbirler masaya yatırıldı. 
>> HABER SAYFA 7^DE

ÖĞRENCİLER RAMAZAN AYI 
ÖNCESİ GIDA KOLİSİ DAĞITTI 

Türkiye Yüzyılı Maarif
Modeli vizyonu
içerisinde yer alan
“Köklerden Geleceğe”
temasını kendilerine
rehber edinen TOKİ
Sosyal Bilimler Lisesi
idareci, öğretmen ve
öğrencileri
öncülüğünde yardım
kolileri hazırlanarak
ihtiyaç sahibi ailelere
dağıtıldı.>>7’DE

Dinar Belediyesİ’nden 
marketlere sıkı denetim
Dinar Belediye Başkanı Veysel
Topçu’nun talimatlarıyla, ilçede
market denetimleri düzenli
olarak sürdürülüyor. >>2’DE

Otogar kavşağında
kaza: 3 yaralı 
Afyonkarahisar Emirdağ
otogar kavşağında meydana
gelen kazada 3 kişi 
yaralandı. >>3’TE

POLİS ÇEŞİTLİ
SUÇLARDAN
ARANAN 12

KİŞİYİ YAKALADI
Afyonkarahisar’da polis
tarafından son bir hafta
içerisinde yapılan 
denetimlerde değişik tür 
ve miktarlarda uyuşturucu
maddeler ile çeşitli 
suçlardan aranan 12 
kişi yakalandı.>>3’TE

Yaya geçidinde
öğrencilere 
otomobil çarptı
Kaza, Selçuklu Mahallesi’nde bu
sabah meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, İl Milli Eğitim
Müdürlüğü önünde bulunan
kavşaktaki yaya geçidinden
geçen iki öğrenciye sürücü F.M.,
idaresindeki 03 BA 733 plakalı
otomobil çarptı.>>3’TE

AFYONKARAHİSAR
KENT KONSEYİ TOPLANDI
Afyonkarahisar Kent Konseyi Kültür Mirası Çalışma Grubu
Kemal Baykara’nın başkanlığında toplandı. Şehrimize Kent
Tarihi Müzesi kazandırmak için ilk adımlar atıldı.>>5’TE

BBUUZZ  TTUUTTAANN  EEMMRREE  GGÖÖLLÜÜ  GGÖÖRRÜÜNNTTÜÜSSÜÜ  
GGÖÖRRSSEELL  GGÜÜZZEELLLLİİKK  OOLLUUŞŞTTUURRDDUU

Frig Vadisi’nin Afyonkarahisar 
sınırları içerisinde kalan ve buz tutan
Emre Gölü görenleri mest etti.>>3’TE

TÜRKİYE JEOTERMAL KONGRESİ’NE 
AFYON EKİBİ DE KATILDI
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman İl Müdürlüğü

teknik ekibi Ankara’da 8.’ncisi düzenlenen
Türkiye Jeotermal Kongresi’ne katıldı.>>3’TE

Afyonkarahisar
Kültür, Turizm,
Tanıtma ve Altyapı
Hizmet Birliği Meclis
Toplantısı’na
Belediye Başkanı
Derviş Aynacı,
Bolgiysan Yatırım
A.Ş. Genel Müdürü
Fevzi Karagöz ve
Belediye Meclis
Üyesi Ferhat
Helvacıkatıldı.
>>5’TE

Bolvadin'in tarihi ve doğal zenginlikleri
turizme kazandırılacak

AK PARTİ İL YÖNETİMİ
HAFTALIK TOPLANTISINI GERÇEKLEŞTİRDİ

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin başkan-
lığında haftalık olağan il yürütme toplantısı yapıldı. Toplantıda,
teşkilat çalışmaları, saha süreçleri ve önümüzdeki dönemin
planlamaları değerlendirildi. Verimli bir şekilde gerçekleştirilen
istişarelerde, parti faaliyetlerinin güçlendirilmesi ve etkinliğin
artırılması için çeşitli stratejiler üzerinde duruldu. >>7’DE

AKÜ Öğrencilerine 
Ramazan Ayında Ücretsiz İftar

Afyonkarahisar Valiliği tarafından Ramazan ayı boyunca
hafta içi ve hafta sonunda AKÜ öğrencilerine Merkezi
Yemekhanede ücretsiz iftar yemeği verilecek.>>8’DE

Kaymakam Bildirici, okul 
ziyaretlerine devam ediyor 2

Dinar Belediye
Başkanı Veysel

Topçu’nun talimatıyla
başlatılan salı pazarı
esnaflarına yönelik
sıcak çorba ikramı

devam ediyor.>>8’DE

Esnafa çorba ikramı
devam ediyor
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Dazkırı'ya ‘Gençlik Merkezi
ve Kapalı Halı Saha’ müjdesi

Dazkırı Belediyesi tarafından yapılan açıklamaya göre,
gençlerin daha sosyal bir ortamda vakit geçirmelerini
sağlayacak bu projelerin hayata geçirilmesi için çalış-

malar başlatıldı. Gerekli prosedürlerin tamamlanmasının ardın-
dan kısa sürede ihale sürecine geçilerek inşaat çalışmalarına
başlanacak. Belediye Başkanı Fatih Çiçek, projelerin hayata
geçirilmesinde desteklerini esirgemeyen Ak Parti Milletvekilleri Ali
Özkaya, İbrahim Yurdunuseven, Hasan Arslan’a, Spor Toto
Teşkilat Başkanı Mehmet Ata Öztürk'e ve Spor Toto Teşkilatı

Genel Müdürü Selçuk Yaşar'a teşekkür ederek, bu tür yatırım-
ların devam edeceğini bildirdi. Gerçekleşecek projenin detayları
ise şöyle belirtildi; Gençlik Merkezi: Gençlerin sosyal ve kültürel
gelişimlerine katkı sağlayacak, çeşitli etkinliklerin düzenleneceği
modern bir tesis olacak. Kapalı Halı Saha: Her mevsim spor
yapma imkânı sunacak olan kapalı halı saha, özellikle futbol
tutkunlarının ve gençlerin buluşma noktası olacak. Belediye yetk-
ilileri, projelerin en kısa sürede tamamlanarak halkın hizmetine
sunulacağını belirtti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Afyonkarahisar'ın Dazkırı ilçesi, gençlerin sosyal ve sportif gelişimine katkı sağlayacak iki önemli projeye kavuşuyor. Dazkırı
Belediyesi ve Spor Toto Teşkilat Başkanlığı arasında imzalanan protokolle, ilçeye bir gençlik merkezi ve kapalı halı saha inşa edilecek.

Dinar Belediye Başkanı Veysel
Topçu’nun talimatlarıyla, ilçede
market denetimleri düzenli
olarak sürdürülüyor. Belediye
Zabıta Müdürlüğü, her ay
gerçekleştirdiği denetimlerle
vatandaşların güvenli ve
sağlıklı gıdaya ulaşmasını
sağlamayı amaçlıyor.

Dinar Belediyesİ’nden 
marketlere sıkı denetim

Marketlerdeki hijyen koşulları, ürünlerin son kul-
lanım tarihlerinin kontrolü ve fiyat etiketi uyumu
gibi birçok alanda yapılan denetimlerde, halkın
sağlığını tehdit edebilecek durumların önüne
geçilmesi hedefleniyor.  Belediye Başkanı Veysel
Topçu, denetimlerin, hem tüketici haklarını koru-
mak hem de ticaretin düzenli ve dürüst bir şekilde
yapılmasını sağlamak adına büyük önem
taşıdığını vurguladı. Dinar Belediyesi, tüm mar-
ketlerde bu denetimlerin titizlikle devam edeceğini
belirtti. >>İZZET IŞIK

Kaymakam Bildirici, okul 
ziyaretlerine devam ediyor

İhsaniye Kaymakamı İsmail Bildirici, İlçe Milli Eğitim Müdürü
Arif Kavas ile birlikte İğdemir ve Ablak ilkokullarını ziyaret
ederek, okul yetkililerinden eğitim hakkında bilgiler aldı.

Ziyaret sırasında Kaymakam Bildirici,
okul öğretmenleriyle bir araya gelerek,
eğitim süreçleri hakkında bilgi aldı.
Öğretmenler, öğrencilerin akademik
başarıları, sosyal faaliyetleri ve
ihtiyaçları hakkında görüşlerini paylaştı.
Bildirici, sınıfları gezerek öğrencilerle
sohbet etti ve onların derslerine katıldı.
Kaymakam Bildirici,” Bu tür okul ziyaret-
lerine devam edeceğiz. Okulların fiziki
sorunlarını hakkında yetkililerle fikir
alışverişinde bulunduk. Öğrencilerimizin
eğitim kalitesini arttırmak için elimizden
ne gelirse yapmaya hazırız” ifadelerini
kullandı. >>İBRAHİM ARTIÇ 

Başkan  Kılınçarslan’a, 
“Vergi Haftası” ziyareti

Vergi haftası münasebeti nedeniyle münasebetiyle Vergi
Dairesi Müdürü Yavuz Kılıç ve beraberindeki heyet Belediye

Başkanı Seyhan Kılınçarslan’ı makamında ziyaret etti.

Ziyaret sırasında vergi bilincinin artırılması,
mükellef hakları ve verginin kamu hizmetlerine
katkısı konularında değerlendirmelerde bulunuldu.
Başkan Kılınçaslan, Verginin ülke kalkınması ve

kamu hizmetlerinin sürdürülebilirliği açısından
büyük bir önem taşıdığını vurgulayarak, bu bilincin
artırılmasına yönelik yapılan çalışmalardan dolayı
teşekkür etti. >>KADER KAYA

Başkan Koyuncu, 
çalışmaları yerinde inceledi

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, ilçeye 
kazandırılacak olan Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesiinşaatını 
ve Millet Bahçesi çalışma sahasında incelemelerde bulundu. 

Eğitime verilen önemin altını çizen Başkan
Koyuncu, lisenin tamamlanmasıyla birlikte
Emirdağ'da mesleki eğitimin güçleneceğini ve
gençlerimizin daha donanımlı bir şekilde hayata
hazırlanacağını belirtti. Daha sonra Millet
Bahçesinde çalışmaları inceleyerek yetkililerden

bilgi alan Başkan Koyuncu, Vatandaşlarımızın
dinlenebileceği, spor yapabileceği ve sosyal
etkinliklere katılabileceği yeni donatı alanlarının
kazandırılması için çalışmaların hız kesmeden
sürdüğünü belirtti.
>>KADER KAYA
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Emniyet son bir haftada yapılan denetimlerin bilançosu açıklandı:

POLİS ÇEŞİTLİ SUÇLARDAN ARANAN 12 KİŞİYİ YAKALADI

Gerçekleştirilen denetimlerde ilgili Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü’nden yapılan yazılı
açıklamada, denetimlerin kent genelinde önceden belirlenen farklı noktalarda yapıldığı
kaydedildi. Açıklamada, "7 bin 340 şahıs sorgusu, 2 bin 70 araç sorgusu yapılmış, sorgular

neticesinde ‘Resmi Belgede Sahtecilik ve Dolandırıcılık’ suçundan 16 yıl 7 ay 15 gün hapis cezası
bulunan 1 şahıs dahil olmak üzere toplam 12 aranan şahıs yakalanmıştır. Yapılan uygulama ve kon-
trollerde 1 adet tabanca, 5 adet tüfek, 2 adet kurusıkı tabanca, 42 adet bıçak ve 15 adet fişek, 6,6
gr uyuşturucu madde, 3 adet uyuşturucu madde, 88 adet uyuşturucu madde ele geçirilirken, toplam-
da 75 şahsa ve 72 araca idari para cezası uygulanmıştır. Kumar oynanması için yer ve imkân sağla-
ma suçundan yürütülen 1 tahkikatta 3 şüpheli yakalanarak, adli işlem uygulanmış, 4 şüpheli şahsa
idari para cezası uygulanmıştır. Ele geçen 42 adet kesici ve delici alet (bıçak) ile ilgili olarak 42
şahsa idari para cezası uygulanmıştır. İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri suç ve suçlularla mücadelesine
kararlılıkla devam etmektedir" ifadelerine yer verildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da polis tarafından son bir hafta içerisinde yapılan denetimlerde değişik
tür ve miktarlarda uyuşturucu maddeler ile çeşitli suçlardan aranan 12 kişi yakalandı.

Afyonkarahisar’da yaya geçidinde
öğrencilere otomobil çarptı
Afyonkarahisar’da yaya geçidinden geçen 2 öğrenciye otomobil çarptı.  
Kaza, Selçuklu Mahallesi’nde bu sabah meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, İl Milli Eğitim
Müdürlüğü önünde bulunan kavşaktaki yaya
geçidinden geçen iki öğrenciye sürücü F.M.,
idaresindeki 03 BA 733 plakalı otomobil çarptı.

TOBB Anadolu Lisesi öğrencisi olduğu belirtilen
yaralı öğrenciler bölgeye sevk edilen sağlık ekip-
lerince Devlet Hastanesi götürüldü. Kazayla ilgili
başlatılan soruşturma sürüyor.   
>>KADER KAYA

Türkiye Jeotermal Kongresi’ne
Afyon ekibi de katıldı

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman İl Müdürlüğü teknik ekibi 
Ankara’da 8.’ncisi düzenlenen Türkiye Jeotermal Kongresi’ne katıldı.

Otogar kavşağında kaza: 3 yaralı 
Afyonkarahisar Emirdağ
otogar kavşağında 
meydana gelen 
kazada 3 kişi yaralandı. 
Kaza, Emirdağ otogar
kavşağında meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre,
sürücü C.Ç., sevk ve
idaresindeki 26 AEP 504 araç
ile Eskişehir istikametine
seyir halinde iken kimliği
belirsiz bir tırın, aracın sağ
arka tarafına çarpması sonu-
cu kaza meydana geldi.
Kaza, araçta bulunan M.Y.,
F.Y. ile F.Y., yaralandı. Sağlık
ekipleri yaralıları Emirdağ
Devlet Hastanesine sevk
ederken, jandarma olayla
ilgili soruşturmasını
sürdürüyor.  >>KADER KAYA

Gerçekleştirilen etkinlikle ilgili kurumdan yapılan
yazılı açıklamada, "İl Müdürümüz Özkan Parlak
JESDER tarafından Ankara’da 8.’ncisi düzenle-
nen Türkiye Jeotermal Kongresine teknik ekiple
katılım gerçekleştirildi. Kongrenin özellikle kamu
oturumu kapsamında dünyada artan enerji
talebine karşılık; büyük ova sınırları içerisindeki

jeotermal kaynakların izinlendirilmesi ve jeoter-
mal kaynakların seracılık TDİOSB’lerde kullanıl-
masına yönelik görüşlerimiz beyan edildi. Kongre
bünyesinde jeotermal kaynaklardan gübre üreti-
mi konusu da teknik detaylarıyla ele alınarak
sona erdi" ifadelerine yer verildi. 
>>İHA

Milletvekili Taytak, Şehit Polis
İçin başsağlığı mesajı Yayımladı

Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, Kayseri'de
görevi başında rahatsızlanan
ve kaldırıldığı hastanede
şehit olan Polis Memuru
İbrahim Birol için 
başsağlığı mesajı yayımladı.
Milletvekili Taytak sosyal medyasından yap-
tığı paylaşımda şu ifadelere yer verdi:
“Kayseri'de görevi başında rahatsızlanan ve
kaldırıldığı hastanede şehit olan Polis
Memuru İbrahim Birol'a Allah’tan rahmet,
yakınlarına ve aziz milletimize başsağlığı
diliyoruz.” Anahaber Gazetesi olarak Şehit
Polis Memuru İbrahim Birol’a Allah'tan rah-
met, ailesine başsağlığı diliyoruz.

>>KADER KAYA

Hapis cezasıyla 
aranan şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar’da farklı suçlardan 10 yıl 11 ay 5 gün hapis
cezasıyla aranan şahıs polis tarafından yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğü tarafından aranan şahısların
yakalanmasına yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemelerde G.D., isimli şahsın   
‘trafik güvenliğini tehlikeye sokma, tehdit,    
kartını izinsiz kullanılması suretiyle 

yarar sağlama, kullanmak için uyuşturucu
veya uyarıcı madde satın almak, kabul

etmek, bulundurmak ve kullanmak suçların-
dan’ 10 yıl 11 ay 5 gün hapis cezasıyla
arandığı tespit edildi. Ardından şahsın
peşine düşen ekipler şüpheliyi kent
merkezinde yakalayarak gözaltına aldı.
Şahıs işlemlerinin ardından sevk edildiği
mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine
gönderildi.>>İHA

Buz tutan Emre Gölü görüntüsü
görsel güzellik oluşturdu

Frig Vadisi’nin Afyonkarahisar 
sınırları içerisinde kalan ve buz

tutan Emre Gölü görenleri mest etti.
Afyonkarahisar ile birlikte Kütahya ve Eskişehir
sınırların içerisinde kalan Frig Vadisi her
mevsim ayrı bir güzelliği ile öne plana çıkıyor.
Vadide ki Emre Gölü’de bir süredir devam
eden soğuk havalardan dolayı buz tuttu.
Yüzeyi buzla kaplanan ve fotoğraf sanatçıları
tarafından görüntülenen Emre Gölü görün-
tüsüyle görsel bir güzellik oluşturdu.>>İHA
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AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
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bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..
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5 NOLU SAĞLIK OCAĞI KARŞISI
229 34 34

"HOŞ KOKULARA KAPILMAYIN, CİDDİ
SAĞLIK PROBLEMLERİNE YOL AÇABİLİR"

Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Büşra Yayla Yerlikaya, insanların sadece 
hoş bir kokuya kapılmaması gerektiğini belirterek, bazı kimyasallar karışımların
şiddetli irritasyon ve inflamasyona sebebiyet verebileceğini, astımı olmayan

bireylerde ise benzeri semptomların ortaya çıkabileceğini vurguladı.

Günlük hayatın vazgeçilmez bir parçası
haline gelen sentetik kokular, sağlık
üzerindeki etkileriyle tartışma konusu

olmaya devam ediyor. Laboratuvar ortamında
üretilen sentetik kokular, kozmetik ve temizlik ürün-
lerinde yaygın olarak kullanılıyor. Ancak bu yapay
bileşenler, uzun süreli maruziyet durumunda çeşitli
sağlık sorunlarına yol açabiliyor. Bu parfümlerin içer-
iğinde bulunan uçucu organik bileşikler, sentetik
koku vericiler ve stabilizatörlerin solunum yollarına
ulaşarak tahriş, inflamasyon ve alerjik reaksiyon-
lara neden olabiliyor. Konuya ilişkin açıklamalar-
da bulunan Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Büşra
Yayla Yerlikaya, "Parfüm veya benzeri ürün kul-
lanımı sonrasında nefes darlığı ve öksürük gibi
durumlar olduğunda durdurup bir doktora danışıl-
masını öneriyoruz" şeklinde konuştu.

"LABORATUVAR ORTAMINDA OLUŞTURULUYOR"

"DOKTORA DANIŞMALISINIZ"
Dr.Yerlikaya, yeni bir ürün kullanılmadan önce,
küçük bir bölgede hassasiyet testi yapılarak
alerjik reaksiyon riskininin minimize edilebile-
ceğini söyleyerek, "Astım ve KOAH gibi kronik
solunum hastalığı olan kişilerde, bu kimyasallar
semptomların kötüleşmesine ve atakların art-
masına neden olabiliyor. Uzun süreli ve yoğun
maruziyet, sadece solunum yollarında irritasy-
ona neden olmakla kalmıyor, aynı zamanda
vücutta kronik inflamasyon, hormonal denge-
sizlik ve bağışıklık sisteminde bozulmalar gibi
problemlere yol açabiliyor. Bu kimyasallar
endokrin bozucu olarak bilinir ve üreme sağlığı
üzerinde de olumsuz etkiler oluşturabilir.
Sentetik parfümler, bağ ağrısı migren ataklarını
tetikleyebilir. Öncelikle ürün etiketlerini
dikkatlice okumak şart. Eğer cildiniz veya sol-
unum siteminiz hassas ise hipoalerjenik, doğal
içerikli veya koku içermeyen alternatifleri tercih
etmeniz yararlı olacaktır. Ayrıca, orijinal, serti-
fikalı ve güvenilir markaları tercih etmek,
sahte ve kalite kontrolünden geçmemiş
ürünlerin riskini azaltır. Yeni bir ürün kullanıl-
madan önce, küçük bir bölgede hassasiyet
testi yapılarak alerjik reaksiyon riski mini-
mize edilebilir. Bu parfüm veya benzeri ürün
kullanımı sonrasında nefes darlığı, öksürük
veya başka rahatsızlıklar hissetmeniz duru-
munda, derhal kullanımı durdurup bir 
doktora danışmalısınız" diye konuştu.

Dr.Büşra Yayla Yerlikaya, bu kimyasallar endokrin bozucu olarak
bilindiğin ve üreme sağlığı üzerinde de olumsuz etkiler oluşturabile-
ceğini belirterek, "Günümüzde dünyanın önemli bir parçası olan sen-
tetik kokular, büyük bir hızla büyüyen bir endüstri haline geldi. Sentetik
kokular, doğal kaynaklardan değil, laboratuvar ortamında kimyasal
işlemlerle üretilen bileşenlerden oluşuyor. Doğadaki çiçekler, meyveler
ya da bitkilerin kokularını taklit ederek kozmetik ürünlerden temizlik
malzemelerine kadar birçok üründe karşımıza çıkıyor. Ancak bu yapay
bileşenlerin sağlık üzerindeki etkileri de giderek büyüyen bir tartışma
konusudur. Sentetik parfümler, içerisinde uçucu organik bileşikler, sen-
tetik koku vericiler, alkol ve çeşitli kimyasal stabilizatörler barındırıyor.
Bu maddeler havaya karıştığında solunum yollarına ulaşabiliyor ve
özellikle hassas bireylerde tahriş, inflamasyon ve alerjik reaksiyonlara
yol açabiliyor" dedi.

"DOĞAL ÜRÜNLERİ TERCİH EDİN"

Yerlikaya, reaksiyonların hızlı bir ilerleme
gösterdiğinde acil servise başvurulması
gerektiğini ifade ederek, "Normal kullanım-
da sentetik parfümler, doğrudan astım ve
KOAH yapar diyemeyiz. Astım ve KOAH
olunması için hem genetik faktörler, çevre-
sel faktörler ve yaşam tarzı hep beraber etki
etmektedir. Herkese günlük hayatlarında kul-
landıkları kozmetik ve koku verici ürünlerin içeriğine
dikkat etmelerini tavsiye ediyorum. Sadece hoş bir
kokuya kapılmayın; sağlığınızı ve çevrenizi korumak
için daha doğal ve hipoalerjenik ürünleri tercih edin.
Evde özellikler bazı kimyasalların karıştırılmasıyla elde
edilen karışımlar, daha şiddetli irritasyon ve inflamasy-
ona sebebiyet veriyor. Hiç astımı olmayan bireylerde
dahi astım ve benzeri semptomların ortaya çıkmasına
neden oluyor. Hızlı bir ilerleme gösterip, insanları acil
servise başvuracak duruma getirebiliyor" şeklinde
konuştu. >>İHA

Yüksek karbonhidrat içeren besinlerin tek
başına tüketildiğinde kan şekerini zirveye
çıkardığını söyleyen Beslenme ve Diyet
Uzmanı Diyetisyen Gamze Çakaloğlu,
"Aşırı yorgunluk, yoğun susama ve
bulanık görme belirtilerine dikkat edin.
Kan şekeri dengesizliği böbrek ile
kalbe zarar verir" uyarısında bulundu.
Beslenme ve Diyet Uzmanı Diyetisyen
Gamze Çakaloğlu, günlük beslenme
alışkanlıklarının kan şekerinin ani yük-
selmesine ve ardından hızla düşmesine

neden olduğunu söyledi. Özellikle tatlı, makar-
na ve muz gibi yüksek karbonhidrat içeren

besinlerin tek başına tüketildiğinde kan
şekerini bir anda zirveye çıkardığını
aktaran Diyetisyen Gamze Çakaloğlu,
"Karbonhidratlar hızla glukoza dönüşür
ve kana karışır. Vücut, bu dalgalan-
maları dengelemek için insülin hormonu
salgılar. Ancak aşırı şeker yüklemesi

vücutta yağ depolanmasına ve ciddi
sağlık sorunlarına yol açabilir" ifadelerini

kullandı.>>İHA

Kan şekeri dengesizliği
böbreklere ve kalbe vuruyor
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Afyonkarahisar
Kent Konseyi

Afyonkarahisar Kent Konseyi Kültür Mirası Çalışma 
Grubu Kemal Baykara’nın başkanlığında toplandı. Şehrimize

Kent Tarihi Müzesi kazandırmak için ilk adımlar atıldı.

Toplantıda açış konuşmasını yapan Baykara
“Şehrimizin kültürel birikimini her yaştaki
insanlarla paylaşmak, genç kuşağa kentin

havasını teneffüs ettirip hemşerilik bilinçlerini yaşat-
mak için çalışmalımıza başlıyoruz. Geçen hafta
Belediye Başkanımız Burcu Köksal’la bir toplantı yap-
tık. Önceki Belediye Başkanlarımızın bu konudaki
çalışmalarını ve mevcut envanterleri kendisine sun-
duk. Başkanımız geçmişte yapılan çalışmaların çok
değerli olduğunu biz bu çalışmaları tamamlamak için
elimizden geleni yapalım dedi ve saygı değer çalışma
grubu arkadaşlarımıza teşekkürlerini sundu. Alternatif
mekan önerilerini iletti. Siz değerli çalışma
arkadaşlarımızla beraber inşallah şehrimize bu
müzeyi kazandırmaya çalışacağız.” Toplantıya katılan
Yüksek Mimar Mahmut Ülker Abi daha önceki yapılan

çalışmaları anlattı. Mekan önerilerinde bulundu.  Prof
Dr Ahmet Altıntaş Kent Tarihi ile bilgiler ve müzede
bulunması gereken bölümler hakkında bilgiler sundu.
Kültür Bakanlığı Halk Sanatçısı Fikret Güzeldemir ve
Emekli Öğretmen Mustafa Kemal Uyar müzede mut-
laka Afyonkarahisar müzikleri ile ilgili bir bölümün
olmasını tavsiye ettiler. Mimar İrfan Sepin ve Agah
Bıyıkoğlu’da düşüncelerini paylaştı. Kent Konseyi
Başkanı Ahmet Akkent ve Belediye Başkan
Yardımcısı Ömer Yıldız katılımcılara teşekkür ederek
desteklerini sürdüreceklerini söylediler. Ömer Yıldız
“Afyonkarahisar’ın yaşayan kültür hazineleri ile birlikte
olmaktan çok mutlu oldum. Afyonkarahisar’da birlik ve
beraberlik içinde çok güzel eserlere imza atalım. Bu
konuda her kurum ve şahıstan destek 
bekliyoruz”dedi. >>HÜDAYİ ACAR

Bolvadin'in tarihi ve doğal zenginlikleri
turizme kazandırılacak
Afyonkarahisar Kültür, Turizm, Tanıtma ve Altyapı Hizmet

Birliği Meclis Toplantısı’na Belediye Başkanı Derviş
Aynacı, Bolgiysan Yatırım A.Ş. Genel Müdürü Fevzi

Karagöz ve Belediye Meclis Üyesi Ferhat Helvacı katıldı. 
Toplantıda, Bolvadin’in tarihi ve doğal zenginliklerinin
korunması ve turizme kazandırılması vurgulandı.
Başkan Aynacı, Akgöl Yaylası, Atatürk Konağı,
Üçhöyük Kazı Alanı, Eber Gölü, Dipevler Mağaraları,
Yedikapı Tarihi Alanı ve Kırkgöz Köprüsü gibi önem-

li bölgelerin tanıtımı ve düzenlenmesi gerektiğini
belirtti. Ayrıca, Bolvadin’in termal turizm potansiyelin-
in değerlendirilmesi, yatırımların artırılması ve
rekreasyon alanlarının oluşturulması gerektiğini
ifade etti. >>HÜDAYİ ACAR

Akman maliye çalışanlarının 
sorunlarına değindi
Türk Büro-Sen Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail
Akman maliye çalışanlarının sorunlarına dikkat çekti

Türk Büro-Sen Afyonkarahisar
Şube Başkanı İsmail Akman,
Vergi Haftası kapsamında

bir basın açıklaması yaptı.
Akman, verginin öneminin yanı
sıra, vergi toplayan maliye
çalışanlarının emeğinin de
hatırlanması gerektiğini vur-
guladı ve çalışanların sorun-
larına dikkat çekti. Türk Büro-
Sen Afyonkarahisar Başkanı
İsmail Akman ve maliye
çalışanlarının sorunlarına
değindi.  Her yıl 24 Şubat - 2
Mart tarihleri arasında kut-
lanan Vergi Haftası, kamuoyun-
da vergi bilincini artırmak ve
verginin kamu hizmetleri açısın-
dan önemini vurgulamak amacıyla
düzenleniyor. Ancak, Türk Büro-Sen
Afyonkarahisar Başkanı İsmail Akman, bu
hafta boyunca verginin topluma sağladığı katkılar
vurgulanırken, vergiyi toplayanların emeğinin göz
ardı edildiğini belirtti. Vergi sisteminin, devletin
sunduğu sağlık, eğitim, güvenlik ve adalet
hizmetlerinin devamlılığı için en büyük finansal
kaynak olduğunu belirten Akman, bu gelirin adil
ve etkin bir şekilde toplanmasının ancak maliye
çalışanlarının özverili çalışmalarıyla mümkün
olduğunu ifade etti. Vergi gelirlerinin artırılmasın-
da denetim faaliyetlerinin önemine vurgu yapan
Akman, bu süreçte görev yapan çalışanların hak-
larının ve çalışma koşullarının iyileştirilmesi
gerektiğini dile getirdi.
Akman, maliye çalışanlarının, vergi tarhından

tahsilatına kadar olan süreçte önemli bir rol
üstlendiğini, ancak onların taleplerinin çoğu
zaman göz ardı edildiğini belirtti. Vergi gelirlerinin
artırılması için denetim faaliyetlerine önem ver-
ilmesi gerektiğini ifade eden Akman, maliye
çalışanlarının güvenliği, özlük hakları ve çalışma
koşullarının iyileştirilmesi gerektiğini söyledi.

VERGİ SİSTEMİNDE REFORM ÇAĞRISI
Türk Büro-Sen olarak, adil ve sürdürülebilir bir
vergi sisteminin oluşturulması gerektiğini belirten
Akman, Türkiye'deki mevcut vergi sisteminin
yeniden ele alınarak, özellikle dolaylı vergilerin
azaltılması ve çalışanların üzerindeki vergi

yükünün hafifletilmesi gerektiğini dile getirdi.
Akman, sendikanın vergi sistemiyle ilgili tale-

plerini şu şekilde sıraladı: Verginin tabana
yayılması ve adil bir vergi sisteminin hay-
ata geçirilmesi, Dolaylı vergilerin
oranının azaltılması, Devlet
memurlarının vergi oranlarının yüzde
15’e sabitlenmesi, Gelir İdaresi
Başkanlığı’nın teşkilat yapısının
yeniden düzenlenmesi,” Akman ayrı-
ca, vergiyi toplayan çalışanların hak-
larının korunmasının da büyük önem
taşıdığını belirterek, maliye çalışan-
larının özlük haklarıyla ilgili taleplerini
sıraladı: Kariyer uzmanları arasındaki

merkez-taşra ayrımının kaldırılması,
Maliye çalışanlarına yönelik özlük hak-

larının iyileştirilmesi, Taşra kariyer uzman-
larına kariyer basamaklarının açılması, Gelir

ve muhasebe uzmanları için güvenlik tedbir-
lerinin artırılması, Vergi tahsilatı yapan personele
fazla mesai ücretlerinin artırılması, 657 sayılı
Devlet Memurları Kanunu’nda "Mali Hizmetler
Sınıfı"nın oluşturulması, Akman, vergi denetimi
sürecinde çalışanların birçok zorlukla
karşılaştığını ve bu nedenle vergi müfettişleri ile
denetim yapan personelin can güvenliğinin artırıl-
ması gerektiğini de dile getirdi. Sahada yapılan
vergi denetimlerinde bazı çalışanların tehdit ve
şiddete maruz kaldığını belirten Akman, bu konu-
da acil önlem alınması gerektiğini ifade etti.

VERGİYİ TOPLAYANLAR UNUTULMASIN
Vergi Haftası'nın yalnızca verginin önemine
dikkat çeken etkinliklerle geçiştirilmemesi gerek-
tiğini vurgulayan Akman, vergiyi toplayanların da
hatırlanması ve onların çalışma şartlarının
iyileştirilmesine yönelik adımlar atılması gerek-
tiğini söyledi. Vergi bilincinin gelişmesi için
yapılan çalışmaları desteklediklerini belirten
Akman, bunun yanında vergi toplayan çalışan-
ların haklarının korunmasının ve iyileştirilmesinin
de büyük önem taşıdığını ifade etti. Basın açıkla-
masını "Verginin önemi kadar, vergiyi toplayan-
ların da hatırlandığı bir hafta olmasını diliyoruz"
sözleriyle bitiren Akman, tüm maliye çalışan-
larının Vergi Haftası’nı kutladı ve yetkililere çağrıda
bulunarak, bu sorunların bir an önce çözüme kavuş-
turulması gerektiğini vurguladı. >>FAHRİYE ÇIRACI

Endoskopi ve Kolonoskopi Neden Önemlidir

Endoskopi ve 
Kolonoskopi Nedir, Nasıl Yapılır?

Endoskopi ve Kolonoskopi işlemi
endoskopik denilen, ışık kaynağı ve
kamerası olan bir tüp aracılığı ile
sindirim sistemi bölümlerinin incelen-
mesi işlemidir. Bu işlemler cerrahi
işlemler değildir.
Endoskopi denildiğinde çoğunlukla
üst sindirim sistemi endoskopisi
kastedilir (gastroskopi). Bu işlemde
endoskop ağız ve boğazdan ilerletil-
erek öncelikle yemek borusu, son-
rasında mide ve on iki parmak
bağırsağının üst kısımları incelenir.
Endoskopi işlemi için ek bir hazırlık
yapılmamakla birlikte hastaların
midesinin boş olması gerekmektedir.
Endoskopun makat bölgesinden iler-
letilerek rektum ve diğer kalın barsak
bölümlerinin incelenmesine kolonoskopi
adı verilmektedir. Bazı durumlarda sadece
sigmoid kolon incelemesi yeterli olur ve bu
işleme sigmoidoskopi adı verilir.
Endoskopi veya kolonoskopi işlemleri genellikle 10-30
dakika kadar sürmektedir. Ek işlem yapılması duru-
munda (biyopsi veya polip çıkarılması gibi) süre bir
miktar uzayabilir.
Kolonoskopi işleminde kalın bağırsakların temizlenmesi
gerekmektedir. Temizlik için birkaç günlük sıvı beslenme
yanında ağızdan kullanılacak ilaçlar verilir ve işlem
zamanına yakın lavman uygulanır.
Endoskopi İçin Hangi Hazırlıklar Yapılır?
İşlemin güvenli ve tam olarak uygulanabilmesi için midenin
boş olması gerekmektedir. Hastaların 6-8 saat süre ile
hiçbir şey yiyip içmemeleri istenir.
İşlem öncesinde hastaların ek hastalıkları sorgulanır, aler-
ji öyküsü veya işlemle ilgili olabilecek diğer durumlar
değerlendirilir. Bu değerlendirme sonucunda doktorlar

işlem öncesinde herhangi bir antibiyotik kullanılması
gerekliliğine karar verir ve alerji olasılığına karşı

önlemlerini alır. Bunun dışında hastanın kullanmakta
olduğu ilaçların değiştirilmesi veya işleme kadarki
sürede kullanılmaması için gerekli ayarlamaları
yapar.
Hastanın daha öncesinden ciddi kalp veya
akciğer hastalığı olması doktorun ekstra önlem
almasını gerektirir.
Kolonoskopi İçin Hangi Hazırlıklar Yapılır?
Kolonoskopi işleminin tam ve doğru olarak
uygulanabilmesi için kalın bağırsakların temiz
olması gerekmektedir. Birçok temizlik yöntemi
mevcuttur. Bu yöntemlerde genellikle birkaç
günlük sıvı diyete ek olarak ağızdan ve makat-
tan uygulanan ilaçlar mevcuttur. Bu temizlik plan-
larına tam olarak uyulması gerekmektedir çünkü

temizliğin tam olmaması durumunda değer-
lendirme tam yapılamaz ve işlemin tekrarlanması

gerekebilir.
Genelde hastaların diğer hastalıkları ile ilgili ilaçlarına

devam edilir. Aspirin, kan sulandırıcılar (cumadan gibi),
insülin, demir preparatları kullanan hastaların bu durumu
bildirmesi önem taşımaktadır çünkü bu durumlarda ilaçlar-
da değişiklik gerekir. Bunun yanında alerji durumunun ve
diğer ciddi hastalık durumlarının iyi değerlendirilmesi
gerekmektedir.
Endoskopi İşleminden Ne Kadar Süre Sonra Sonuçlarımı
Alabilirim?
Çoğu zaman doktorlar hastalar sonuçları işlem sonrası

taburculuk sırasında vermektedirler. Biyopsi alınması
durumunda patoloji sonuçlarının çıkma süresi değişkenlik
göstermektedir.

Kolonoskopi İşleminden Ne Kadar Süre Sonra
Sonuçlarımı Alabilirim?
İşlem sonrasında taburculuktan önce doktorlar hastalar
kolonoskopi sonuçlarını verirler. Biyopsi alınması duru-
munda patoloji sonucunun çıkma süreleri değişkenlik
gösterebilir.>>İZZET IŞIK

Özel Fuar Hastanesi Dahiliye / Gastroenteroloji Uzmanı Yard.
Doç. Dr. İsmail Uygan Endoskopi ve Kolonoskopi’yi açıklıyor
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN:
"AB'yi içine düştüğü çıkmazdan 
sadece Türkiye kurtarabilir"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Avrupa
Birliği'ni ekonomiden savunmaya, siyasetten 

uluslararası itibara içine düştüğü çıkmazdan sadece
Türkiye, Türkiye'nin tam üyeliği kurtarabilir" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Kabine Toplantısı sonrası Millete Sesleniş
konuşmasını gerçekleştirdi. Kabine

Toplantısı'nda ekonomiden dış politikaya, sanayiden iç
ve dış güvenliğe kadar birçok konuyu ele aldıklarını
kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Hizmet eden
izzet bulur anlayışıyla gece gündüz demeden büyük ve
güçlü Türkiye'yi inşa mücadelemizi sabırla sürdürüy-
oruz. Son Kabine toplantımızdan bugüne bu ülküyü
kendimize bayrak yaparak, aziz milletimize olan hizmet
borcumuzu hakkıyla ödemeye çalıştık. Almanya
Cumhurbaşkanı Sayın Steinmeier'in ülkemizi ziyareti
bizim için anlamlıydı. Kendisiyle terörle mücadele,
düzensiz göç, vatandaşlarımızın vize sorunu, savunma
sanayii ve Almanya'daki Türk toplumunu ilgilendiren
hususlar gibi ortak gündemimizdeki birçok konuyu
detaylıca istişare ettik" diye konuştu. Göçmen karşıtı ve
İslam düşmanı aşırı sağ hareketlerin Avrupa başta
olmak üzere Batılı ülkelerdeki yükselişine bir süredir
dikkat çektiklerini hatırlatan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Son dönemde yapılan birçok seçimde maalesef
endişelerimizin haklılığı ortaya çıktı. Aşırı sağ
hareketler, bugün Avrupa'da siyasetin belirleyici aktör-
leri haline gelmiştir. Ekonomik faktörlerin yarısının
Avrupa merkez siyasetinin zamanın ruhunu doğru
okuyamaması da bunun temel sebeplerinden biridir"
dedi. Geçtiğimiz yüzyılın albenisi en yüksek ideolojisi
olan liberal demokrasinin ciddi bir krize ve darboğaza
girdiğine dikkat çeken Cumhurbaşkanı Erdoğan, bir
dönem tüm sorunların ilacı olarak gösterilen liberal
demokrasinin artık eski gücünü, eski itibarını ve etkisini
yitirdiğini kaydetti. Liberal demokrasinin topluma rota
çizmekte, siyasete anlam kazandırmakta, insanlara
umut ve güven vermekte yetersiz kalmakta olduğunu
vurgulayan Erdoğan, "Hayat gibi siyasette boşluk kabul
etmez. Batı'da bugün yaşanan durum işte budur.
Avrupa demokrasilerinde ortaya çıkan boşluğu son
seçimlerde görüldüğü üzere aşırı sağcı demagoglar
dolduruyor. Tabii bir de buna Batı'nın 471 gün süren
Gazze'deki soykırım karşısında takındığı ikircikli tavrını
eklemek gerekiyor. Çoğu çocuk ve kadın 61 binden
fazla sivilin katledilmesini seyreden Batılı kuruluşlar ve
liderler, Gazze'deki insanlık sınavında sınıfta
kalmışlardır" şeklinde konuştu. Yıllardır dünyaya örnek
gösterilen Batılı değerlerin insanlık için ortak bir fayda
hedefinin olmadığının özellikle bu süreçte tekrar
anlaşıldığını söyleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan, "İtibar
ve güven kaybının kısa sürede toparlanması da mümkün
değildir. Bu tablo karşısında bizim için aslolan çıkar-
larımızın korunmasıdır. Aynı şekilde 4-5 kuşaktır
Avrupa'da yaşayan vatandaşlarımızın huzur ve esen-
liğine büyük önem veriyoruz" dedi. Aşırı sağ gerçekliğinin
Avrupalı Türkler ve Müslümanlar açısından bir tehdit
oluşturmaması için gelişmeleri dikkatle takip ettiklerini
kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan, son dönemde
Avrupa Birliği ile ilişkilerin eski ritmine kavuşmakta
olmasını önemsediklerini dile getirdi.

"AB'Yİ İÇİNE DÜŞTÜĞÜ ÇIKMAZDAN 
SADECE TÜRKİYE KURTULABİLİR"

Suriye'deki gelişmelerin yanı sıra Ukrayna savaşı
bağlamında yürütülen tartışmaların da Avrupa'nın
Türkiye'ye olan ihtiyacını tekrar teyit ettiğinin altını çizen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Ama burada şunu da açık
ve net söylemek isterim. Avrupa Birliği'ni ekonomiden
savunmaya, siyasetten uluslararası itibara içine
düştüğü çıkmazdan sadece Türkiye kurtarabilir,
Türkiye'nin birliğe tam üyeliği kurtarabilir. Ekonomisi ve
demografik yapısı hızla yaşlanan Avrupa'ya can suyu
verecek olan da yine Türkiye'dir, Türkiye'nin tam
üyeliğidir. Avrupa Birliği bu gerçeklerle ne kadar erken
yüzleşirse kendileri için o derece hayırlı olacaktır. Biz
hep olduğu gibi yapıcı bir anlayışla karşılıklı fayda ve
saygı temelinde üyelik sürecimizi ilerletmek arzusun-
dayız. Gerekli irade gösterilirse açıkçası kısa sürede
netice de alabiliriz. Ama bunun için Avrupa Birliği'nin ve
birliğe yön veren ülkelerin yanlışta ısrar etmekten
vazgeçmesi gerekiyor. Sürecin nereye evrileceğini
önümüzdeki dönemde hep beraber göreceğiz" açıkla-
masını yaptı. "Türkiye olarak 360 derecelik bakış
açısıyla pergelin bir ayağını Ankara'ya sabitleyip,
diğeriyle tüm dünyayı kucaklamayı sürdüreceğiz" diyen
Erdoğan, "Nitekim geçen hafta gerçekleştirdiğimiz
Güneydoğu Asya seyahatimiz girişimci, tarihi ve kültürel
derinliğiyle barışıp, insanı ve vicdanı merkeze alan dış
politikamızın başarısını bir kez daha göstermiştir.
Toplamda 650 milyona yaklaşan nüfuslarıyla böl-
gelerinin parlayan yıldızları olan Malezya, Endonezya

ve Pakistan'ı kapsayan ziyaretimiz son derece verimli
geçti. İmzaladığımız toplam 48 belgeyle aramızdaki
ticari, ekonomik, savunma, kültürel ve beşeri ilişkilerim-
izi daha da güçlendirdik. Dış ticarette yeni hedefler
belirledik. Savunma sanayii işbirliğimizi ortak üretim
dahil ilerletmeyi kararlaştırdık. Şahsımıza ve heyetimize
yönelik teveccühe, muhabbete ve sokaklara taşan
sevgi seline şahitlik edip de duygulanmamak zaten elde
değil" ifadelerini kullandı.

"ÜLKEYE VE MİLLETE DAİR VİZYON
ORTAYA KOYAMAYAN NE KADAR İŞGÜZAR

VARSA TOGG'U VE GÜNEYDOĞU ASYA 
SEYAHATIMIZI HEDEF ALDI"

Her üç ülkede sadece resmi makamlardan değil, özel-
likle halktan büyük bir hüsnükabul gördüklerini hatırla-
tan Cumhurbaşkanı Erdoğan şöyle konuştu:
"Ellerinde al bayraklarımızla binlerce, on binlerce insan
bizleri selamdı. Binalar, billboardlar bu ülkelerle kadim
dostluğumuzu anlatan fotoğraflarla adeta nakış nakış
süslenmişti. Türkiye'nin İslam dünyasındaki güçlenen
rolüne vurgu yapan iltifatları bu milletin şerefli bir evladı
olarak memnuniyete karşıladım. Milletimizle birlikte
dostlarımıza güven veren, rakiplerimizin ise yüreklerine
korku salan bir ziyareti daha başarıyla tamamlandık.
Ziyaretimizin hafızalara kazınan yanlarından biri de her
üç ülkenin liderine hediye ettiğimiz milli elektrikli otomo-
bilimiz Togg. Togg bir hediyenin ötesinde büyüyen,
güçlenen, ekonomisi hızla kabuk değiştiren yeni
Türkiye'nin adeta simgesi haline dönüşmüştür. Ancak
Togg'un ilk ortaya çıkış fikrinden üretimine kadar her
aşamasına bir kulp takanlar, liderlere hediye edilen oto-
mobillerden de rahatsız oldular. Öyle vahim tepkilere
şahit olduk ki hıncını alamayıp G20 üyesi bir ülkeye geri
kalmış diyeni mi ararsınız, Türkiye ile ilgili kurulan övgü
dolu cümleleri eleştirenleri mi ararsınız. Ülkeye ve mil-
lete dair vizyon ortaya koyamayan ne kadar işgüzar
varsa Togg'u ve Güneydoğu Asya seyahatimizi hedef
aldı. Oysa bu ülkenin ekmeğini yiyen, suyunu içen,
havasını soluyan herhangi bir kimsenin bırakın rahatsız
olmayı, bu ziyaretten memnun olması gerekir."
Dünyanın hiçbir yerinde muhalefetin milli gururu
okşayan fotoğraflar üzerinden hükümeti eleştirmeye-
ceğini ifade eden Erdoğan, "Ama ülkemizde böyle bir
muhalefet yok. Bizde bir türlü iflah olmayan yıkıcı bir
muhalefet zihniyeti var. Ülke ve millet olarak bu bizim
imtihanımız. Togg'un 52 binden fazlası yollarda, inşal-
lah yaz aylarında Sedan modeli de piyasaya sürülecek.
Çinli BYD şirketinin 1 milyar dolar yatırımla kuracağı
Manisa'da tesis çalışmalarında ciddi mesafe aldı. Bir
başka Çin firması da Samsun'da yatırımlarını yapıyor,
hazırlıklarını tamamladı. Yine bir başka Çin firması, o da
ayrıca Samsun'da yatırımını şu anda yapıyor. O da
hazırlıklarını tamamladı. Çok kısa bir zaman içerisinde
Samsun'da da bu markanın temelinin atıldığını göre-
ceğiz" açıklamasını yaptı. Türkiye'yi yüksek teknoloji
yatırımlarının odağı eline getirmek için bundan sonra da
kararlılıkla çalışacaklarını aktaran Erdoğan, "Reform
Programımız, inşallah ileri teknoloji yatırımlarında da
ülkemize farklı bir ufuk kazandıracaktır. Ekonomik
dönüşüm, yeşil ve dijital dönüşüm, sosyal politikalar,
yargı ve temel haklar, siyasi ve idari düzenlemeler olmak

üzere 5 temel sütun üzerine inşa ettiğimiz Reform
Programı ile üst orta gelir grubunda yer alan Türkiye'yi yük-
sek gelirli ülkeler ligine çıkartacağız" dedi. Bugünkü Kabine
Toplantısı'nda sanayi üretiminde ve teknolojide bağımsı-
zlığı güçlendirecek 2030 Sanayi ve Teknoloji Stratejisi'ni
ele aldıklarını bildiren Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Ayrıca
sağladığımız desteklerle mobilite, petrokimya, savunma
ve güneş enerjisi teknolojileri alanlarında yakın zamanda
hayata geçecek 7 milyar dolar bütçeye sahip projeleri
değerlendirdik. Sanayi ve teknoloji alanında da doğru yol-
dayız. İnşallah burada da hedeflerimize ulaşacağız"
dedi.

"BİZ GÖRÜŞMELERE EV SAHİPLİĞİ YAPMAK
DAHİL SÜRECİN KALICI BARIŞA TAHVİLİ İÇİN

HER TÜRLÜ DESTEĞİ VERMEYE HAZIRIZ"
Partilerinin 12 Ekim'de başlayan kongre maratonunu
dün tamamladıklarını söyleyen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Türk demokrasisine itibar kazandıran örnek
bir kongre sürecini yürüttük. Kongre sürecimizi tamama
erdirmenin rahatlığıyla inşallah bundan sonra yabancı
kabul ve yurtdışı temaslara daha fazla ağırlık vereceğiz.
Biliyorsunuz geçen hafta Ukrayna Cumhurbaşkanı
Sayın Zelenskiy'i ülkemizde misafir etmiştik. Bugün de
Rusya Federasyonu Dışişleri Bakanı Sayın Lavrov'u
kabul ettik. Rusya-Ukrayna Savaşı'nın sona erdirilme-
sine yönelik diplomatik çabaların yolunlaştığı bir
dönemde bu ziyaretleri çok önemli buluyoruz. Savaşın
kazananı, barışın kaybedeni olmayacağı şiarıyla çatış-
maların ilk gününden beri hep barışın tesisi için gayret
gösterdik" açıklamasını yaptı. Muhalefetin kendilerini
çekmek istediği tuzağa düşmeden iki komşu ülkeyle de
dengeli ilişkiler geliştirdiklerini ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Hemen herkesin ateşe
körükle gittiği günlerde Mart 2022'de İstanbul'da iki ülke
arasında doğrudan müzakerelere ev sahipliği yaptık.
Taraflarla yürüttüğümüz temaslar neticesinde
Karadeniz Tahıl Girişimi'ni hayata geçirdik. Toplam 33
bin ton tahılın Türk boğazları üzerinden dünya
pazarlarına ulaşmasını sağladık. Böylece küresel gıda
krizinin yaşanmasına engel olduk. Şimdi yeni bir den-
klemin kurulmakta olduğunu görüyoruz. Amerikan
Başkanı Sayın Trump'ın savaşı müzakereler yoluyla
bitirme iradesini prensipte olumlu karşılıyoruz. Savaşın
müzakere masasında sona erdirilmesi yaklaşımı
Türkiye'nin son 4 yıldır izlediği politika ile de örtüşmek-
tedir. Ama burada şu gerçeğin ihmal edilmemesi
gerekiyor" dedi. Adil ve kalıcı barışa giden yolun ancak
ilgili tüm tarafların temsil edildiği bir denklemle aşılabilir
olduğuna dikkat çeken Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"İstanbul Süreci hariç bugüne kadar kurulmaya
çalışılan masalarda Rusya dışlanmış, bundan dolayı da
arzu edilen netice alınamamıştı. Şayet yeni süreçten
sonuç alınmak isteniyorsa Ukrayna mutlaka sürece
dahil edilmeli ve karşılıklı müzakerelerle bu savaş sona
erdirilmelidir. Bu konudaki hakkaniyetli duruşumuzu
hem Sayın Zelenskiy'e hem dün telefonla konuştuğum
Fransa Cumhurbaşkanı Sayın Macron'a hem de bugün
Sayın Lavrov'a ifade ettim. Biz görüşmelere ev sahipliği
yapmak dahil sürecin kalıcı barışa tahvili için her türlü
desteği vermeye hazırız. Bölgemiz kana, gözyaşına ve
çatışmaya artık doymuştur. Yüz binlerce insanın hayatı-

na mal olan her iki ülkeye de ağır bedeller ödeten bu
savaşın artık son bulmasını

istiyoruz" diye konuştu. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Dengeli tavrıyla her iki ülkenin güvenine mazhar olmuş
bir devlet olarak kalıcı ve adil barış için elimizden geleni
yapacağız. Yine bu süreçte Gazzeli kardeşlerimizin
kendi topraklarında huzur içinde yaşaması, Lübnan'ın
güvenliğie, Suriye'nin toprak bütünlüğünün korunması
gibi konularda taviz vermeyecek, buralarda da
gelişmeleri takip edecek, tüm imkanlarımızla kardeşler-
imizin yanında olacağız. Ülkemizin büyüklüğüne yaraşır
şekilde dün olduğu gibi yarın da hakkı savunmaya, barış
ve dayanışma için çaba sarf etmeye devam edeceğiz"
diye konuştu.

"RAMAZAN ÖNCESİNDE VATANDAŞLARIN 
FIRSATÇILIK PEŞİNDE KOŞANLARIN PARA HIRSI

SEBEBİYLE MAĞDUR OLMAMASI 
İÇİN GEREKEN HER TÜRLÜ TEDBİRİ

ALDIK VE ALACAĞIZ"
Rahmet, mağfiret ve bereket ayı olan Ramazan-ı Şer-
if'e yaklaşmanın, on bir ayın sultanına vasıl olmanın
heyecanı, ümidi, mutluluğu içinde olduklarını söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Önümüzdeki cuma ilk ter-
aviyi eda ederek, cumartesi günü ilk sahuru ve iftarımızı
yaparak mübarek Ramazan'a başlayacağız. Ramazan
ayının ülkemize, milletimize, İslam alemine ve insanlığa
hayırlar getirmesini niyaz ediyorum. 85 milyonun her bir
ferdinin Ramazan-ı Şerif'ini şimdiden tebrik ediyorum.
Yurt dışında yaşayan 7 milyon vatandaşımıza, gönül ve
kültür coğrafyamızın dört bir yanında kardeşlerimize,
dünyanın farklı köşelerinde ümitlerini ülkemize
bağlamış tüm dostlarımıza aynı şekilde şimdiden hayır-
lı Ramazanlar diliyorum" dedi. Ramazan öncesinde
vatandaşların fırsatçılık peşinde koşanların para hırsı
sebebiyle mağdur olmaması için gereken her türlü ted-
biri aldıklarını ve alacaklarını bildiren Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Ticaret, Tarım ve Maliye Bakanlıklarımız
tamahkarların milletimizin Ramazan sevincine gölge
düşürmemesi için yoğun çaba içindeler. Devlet olarak
denetim görevimizi en iyi şekilde yapıyoruz ve
yapacağız. Ancak Ramazan fırsatçılığının ekonomik bir
mesele olmaktan daha ziyade ciddi bir ahlak ve vicdan
sorunu olduğunu da hepimiz çok iyi biliyoruz.
Vatandaşlarımızın en temel şikayet konusu olan hayat
pahalılığının müsebbiplerinden biri de yine bu açgözlü
fırsatçılardır. Kadim Ahilik kültürümüzden nasiplen-
memiş bu fırsatçılar, helalinden para kazanan şirketler-
imize en büyük kötülüğü yapmaktadır. Yangın olunca
yangın söndürme tüpüne, deprem olunca demire ve
çimentoya, hava biraz kurak gitse hemen suya, bir iki
gün kar yağdığında sebze meyveye zam yapan,
mübarek günlerde vatandaşın ekmeğine kan doğrayan
bu fırsatçılara milletimizin de desteğiyle nefes aldırmaya-
cağız. Vatandaşlarımızın hak ve hukukunun korunması
önceliğimizdir. Daha önce de ifade ettim, bugün önemine
binaen tekrarlamakta fayda görüyorum. Serbest piyasa
demek, başıbozukluk demek asla değildir. Bakanlıklarıyla,
Sermaye Piyasası Kuruluyla, Rekabet Kurumuyla, Vergi
Denetim Kuruluyla serbest piyasayı kuralsızlık olarak
algılayanlara karşı gereken hukuki ve idari adımları
atmayı sürdüreceğiz" açıklamasında bulundu. Bu devrin
en önemli hattatlarından Üstad Hasan Çelebi'ye Allah'tan
rahmet dileyen Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Rabbim kabri-
ni pür nur, makamını âli eylesin inşallah diyorum. Tüm
ailesine başsağlığı dilerken, milletimizin de başı sağ olsun
diyorum. Bu düşüncelerle Ramazan-ı Şerif'in bölgemiz
başta olmak üzere tüm insanlık için hayırlara vesile
olmasını temenni ediyorum. Filistin'le birlikte yeryüzünün
farklı köşelerinde hayat, izzet ve haysiyet mücadelesi
veren tüm kardeşlerimizi Rabbim nusretiyle müşerref
eylesin diyorum. Aziz milletimizden kendi ülkemizdeki
ihtiyaç sahiplerinden başlayarak nerede bir mazlum varsa
elinden tutmalarını, destek olmalarını, mübarek Ramazan
ayında onları yalnız bırakmamalarını istirham ediyorum.
Şunu lütfen bir an olsun unutmayalım. Ekonomik zorluk-
lar gelip geçer, ama dayanışmamız baki kalır. Sıkıntılar
gelip geçer ama muhabbetimiz ebediyen devam eder.
Dertler gelip geçer ama gözyaşını sildiğimiz mazlumların
duası bizimle kalır. Dünya bir imtihan yeridir. Biz bu imti-
hanı alnımızın akıyla vermenin derdindeyiz. Ülkemiz
ve milletimizle birlikte tüm medeniyet havzamız için
kalıcı eserler üretmenin çabasındayız. Rabbim yar
ve yardımcımız olsun diyorum. Başı rahmet, ortası
mağfiret, sonu ebedi azaptan kurtuluş olan
Ramazan-ı Şerif'inizi tekrar tebrik ediyorum. Kabine
toplantımızda aldığımız kararların hayırlı olmasını
diliyorum" diye konuştu.>>İHA
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Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
öncülüğünde asayiş toplantısı gerçekleştirildi. Toplantıda şehrin

güvenliği konusunda yapılması gerekenler masaya yatırıldı.
Toplantı Vali Yiğitbaşı başkanlığında gerçekleştirildi.
Toplantıya Vali Yardımcıları Ali Uysal, Mehmet Keklik, İl
Jandarma Komutanı J.Kd.Alb. Tolga Yağan, İl Emniyet Müdürü
Ahmet Birtan Erol, İl Göç İdaresi Müdürü Buğra Totan, İl Kültür
ve Turizm Müdürü Yusuf Altın ve İl Kültür ve Turizm Şube
Müdür V. Ertuğrul Demir katıldı. Toplantıda kış mevsimi ile bir-

likte trafik güvenliği başta olmak üzere vatandaşların can ve
mal güvenliğinin sağlanması noktasında ele alınacak tedbirler
masaya yatırıldı. Toplantıda konuşan Vali Yiğitbaşı vatan-
daşlarının huzur ve güvenliğinin sağlanması noktasında
emniyet ve jandarma teşkilatının 7 gün 24 saat esasına göre
hizmet verdiğini belirtti. >>HÜDAYİ ACAR

AK Parti il yönetimi haftalık
toplantısını gerçekleştirdi
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av.

Turgay Şahin'in başkanlığında haftalık il
yürütme toplantısın gerçekleştirildi.

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı
Av. Turgay Şahin başkanlığında
haftalık olağan il yürütme toplantısı
yapıldı. Toplantıda, teşkilat çalış-
maları, saha süreçleri ve
önümüzdeki dönemin planlamaları
değerlendirildi. Verimli bir şekilde
gerçekleştirilen istişarelerde, parti
faaliyetlerinin güçlendirilmesi ve
etkinliğin artırılması için çeşitli
stratejiler üzerinde duruldu.
>>İZZET IŞIK

Öğrenciler Ramazan ayı
öncesi gıda kolisi dağıttı 

Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli vizyonu
içerisinde yer alan “Köklerden Geleceğe”
temasını kendilerine rehber edinen TOKİ

Sosyal Bilimler Lisesi idareci, öğretmen ve
öğrencileri öncülüğünde yardım kolileri

hazırlanarak ihtiyaç sahibi ailelere dağıtıldı.
Bilen ve bilgelik yolunda manevi değerlerine sahip çıkan bir nesil yetiştirme
hedefiyle “Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli” ve Afyonkarahisar İl Milli Eğitim
Müdürlüğü himayelerinde devam ediyor. Değerler Hareketi Projesi’nin amaçları
doğrultusunda öğrencilerin başlatmış olduğu dayanışma örneğinin tüm okullara
örnek teşkil etmesi bekleniyor. Bu çerçevede hazırlanan koliler Ramazan ayı
öncesi ihtiyaç sahibi ailelere dağıtıldı. >>KADER KAYA

Uluslararası akreditasyon alarak Din Öğretimi Genel Müdürlüğü tarafından
organize edilen ERASMUS+ projesi kapsamında Hattat Ahmet Karahisari
Anadolu İmam Hatip Lisesi öğretmen ve idarecileri Münih’i ziyaret etti.

İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nden yapılan açıklamada; “Almanya
Münih’te bulunan üç farklı okulda gerçekleştirdiği
ziyaretlerde öğretmen ve öğrenciler “Okul Eğitimi” konusun-
daki kapasitelerinin geliştirilmesi amaçlanmış ve bu
hareketlilikte Münih’te bulunan farklı okullarda eğitimlere
katılan öğretmenlerimiz Bavyera eyaletinin eğitim sistemi,

okulların işleyişi, ders işleme teknikleri ve eğitim teknoloji-
lerinin kullanılması gibi konularda deneyim kazanma fırsatı
bulmuştur. Öğretmenlerimizin edindiği bu deneyimlerin oku-
lumuza katkı sağlaması amacıyla yaygınlaştırma çalışmaları
ilerleyen süreçte devam edecektir.”
>>İZZET IŞIK

Kalp hastalarına Ramazan öncesi ilaç saatleri uyarısı
Ramazan ayına sayılı günler kala özellikle kronik rahatsızlıkları olan ve belirli yaşın üstündeki kişilerde "Ben oruç tutabilir miyim?" sorusu belirmeye

başladı. Kardiyoloji Uzmanı Dr. Özgül Yıldız, oruç tutması riskli olan hastalıklar hakkında bilgi vererek, özellikle ilaç saatleri konusunda uyarılarda bulundu.
Ramazan ayı öncesinde rutin sağlık
kontrollerinin yapılması gerektiğinin
altını çizen Dr. Özgül Yıldız, kimlerin
oruç tutabileceğine ilişkin yaptığı değer-
lendirmede, "Tansiyon, şeker gibi
hastalıkları, ilaç alarak kontrol altında
olanların oruç tutmalarında bir sakınca
görülmüyor. Ancak ilaç kullanmasına
rağmen tansiyon, şeker ve ritm bozuk-
lukları kontrol altına alınamayan kişi-
lerin, son 6 ay içinde kalp krizi geçiren
ya da kalp ameliyatı olan, kalp yetme-
zliği ve kalp pili olanların, aynı şekilde
sürekli ilaç kullanması gereken hasta-
ların oruç tutmaları, tıbben uygun değil"
dedi. Sağlık durumu riskli olanların oruç
tutmaya karar vermeden önce bir
uzmana danışmaları gerektiğini belirten

Dr. Özgül Yıldız, oruç tutanların ilaç
saatleri konusunda titiz olmaları gerek-
tiğine vurgu yaptı. Yıldız, özellikle
akşam ilaçlarını, iftardan hemen sonra
almak yerine iftardan birkaç saat sonra
almaları gerektiğine değinerek şunları
söyledi: "Ramazan ayında yeme-içme
gibi pek çok konuda günlük rutin değişir.
İlaç alma saatleri de bu doğrultuda
düzenlenmelidir. Bu yüzden düzenli ilaç
alması gereken hastalar, bir doktora
danışarak ilaçlarını iftar ve sahur vakit-
lerine göre yeniden planlanmalıdır.
Ramazan öncesinde, özellikle idrar sök-
türücü tansiyon ilacı kullananların, su
tüketim saatleri sınırlanacağı için ilacın
dozunu doktorlarına danışarak
düşürmeleri gerekebilir.">>İHA
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BAŞKAN ARSLAN DİNAR’DA KONUŞTU: 
Eğitim Bir-Sen Afyonkarahisar Şube toplantısı Dinar’da yapıldı. Çok sayıda
sendika üyesinin katıldığı toplantıda Şube Başkanı Arslan; “Bizim davamız,

sadece emek ve ekmek davası değil, hak ve adalet mücadelesidir” dedi. 

Toplantıya Şube Yönetim Kurulu, İlçe
Yönetim Kurulları, Disiplin ve Denetleme
Kurulları katıldı. Eğitim Bir sen

Afyonkarahisar Şube Başkanı Mustafa Arslan,
Eğitim-Bir-Sen’in 33 yaşında fakat davalarının bin-
lerce yıllık maziye, kadim bir tarihe, sarsılmaz bir
hakikate sahip olduğunu dile getirerek, “Bizim
davamız, sadece emek ve ekmek davası değil, hak
ve adalet mücadelesidir. Bizim davamız, zamanları
aşan fikre ve mekânlardan taşan bir ruha sahiptir.
Bu davada, hak diye alın teri döken, kaleminin
mürekkebini hakikatle dolduran, zulme isyan eden
her ses kardeşimizdir.” 

SORUNLARI ÖRGÜTLÜ GÜCÜMÜZLE, HEP
BERABER ÇÖZECEĞİZ

Şube Başkanı Arslan, emek mücadelesinde de
daima tarihin doğru yerinde durduklarını belirterek,
“Mücadele ettik, birçok sorunu çözdük. Toplu
sözleşme hakkı için mücadele ederken de, 1007
kazanımı tarihe kaydederken de, sözleşmelilerin
kadroya geçirilmesini isterken de, 3600 ek
gösterge için ter dökerken de, Öğretmenlik Mesleği
Kanunu için gayret ederken de tarihin o doğru nok-
tasındaydık. Başöğretmenlikten uzman öğretmen-
liğe, nöbet ücretinden ek ders ücretlerine, müfre-
datta zihniyet değişiminden kadınların doğum izin
sürelerinin artırılmasına, cuma izninden hac iznine
her kazanımda imzamız var, alın terimiz var. Şimdi
önümüzde yeni sorumluluklar, çözümü bekleyen
sorunlar var. Enflasyonun ücretliyi ezdiği bir vasat-
ta toplu sözleşme görüşmeleri yapılacak. Bu toplu
sözleşme sistemiyle yeni bir toplu sözleşme
yapmanın anlamı kalmamıştır. Kanun
değişmeli; örgütlenme özgürlüğünü genişleten,
dayanışma aidatı ve grev hakkı içeren, adil bir
hakem kurulu tesis eden, alternatif uzlaştırma
yolları getiren, tutanak sistemini güçlendiren,
toplu pazarlık için yeterli süreyi öngören, kap-
samı genişletilmiş adil bir toplu sözleşme
masası kurulmalıdır. Sistemik olmayan düzen-
lemelerle iyice çarpıklaşmış kamu personel sis-
temini de, az kazanandan çok, çok kazanandan
az alan adaletsiz vergi sistemini de örgütlü
gücümüzle değiştireceğiz” dedi.

3600 EK GÖSTERGE HAKKINI 
BİRLİKTE ELDE EDECEĞİZ

“Birinci dereceye yükselen her memura 3600 ek
gösterge hakkını birlikte elde edeceğiz” diyen Arslan:
“Öğretmenlerin adil ve sürdürülebilir bir yer değişik-
liği mekanizmasına kavuşması, şube müdürlerinin,
şeflerin ve müfettişlerin sesine kulak verilmesi, öğret-
menken şube müdürlüğü kadrolarına atananlara
uzman ve başöğretmenlik için başvuruda bulunma
hakkı verilmesi, müfettişlerin mali haklarında artış
sağlanması, ek ders esaslarının yeniden düzenlen-

mesi, birim ücretin artması, okulların bütçe soru-
nunun çözüme kavuşturulması, öğretmen açığının
kapatılması, yardımcı hizmetler sınıfı çalışanlarının
genel idare hizmetleri sınıfına geçirilmesi, özlük hak-
larının iyileştirilerek ek göstergelerinin yük-
seltilmesi, yönetici görevlendirme yönet-
meliğinin değişmesi, proje okulları, öğretmen ve
yöneticilerin geleceği konusundaki belirsizliğin
giderilmesi gibi bütün sorunları örgütlü gücümü-
zle çözeceğiz” ifadelerini kullandı.   
>>MEVLÜT TINAS

“BİZİM DAVAMIZ HAK VE ADALET MÜCADELESİDİR”

ORGANİZE TARIM BÖLGESİ
İÇİN ZEMİN ETÜDÜ YAPILDI
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı başkanlığında 
Çay-Çobanlar-Bolvadin Jeotermal
Kaynaklı Sera Tarıma Dayalı İhtisas OTB
Yönetim Kurulu Toplantısı düzenlendi.
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı başkanlığında
Vali Yardımcısı Uğur Kolsuz, Özel İdare Genel Sekreteri Osman
Ziya Bilim, İl Tarım ve Orman Müdürü Özkan Parlak, Afjet Genel
Müdürü İsmail Kara, OTB Müdürü Gökhan Tüblek, Özel İdare
Emlak ve İstimlak Müdürü Münir Süngü ve Özel İdare Tarımsal
Hizmetler Müdürü Emin İpek’in katılımıyla Çay-Çobanlar-Bolvadin
Jeotermal Kaynaklı Sera Tarıma Dayalı İhtisas OTB Yönetim
Kurulu Toplantısı düzenlendi. Toplantıda Çay-Çobanlar-Bolvadin
Jeotermal Kaynaklı Sera Tarıma Dayalı İhtisas OTB için yapılacak
zemin etüdü çalışmaları değerlendirildi. >>MEVLÜT TINAS

Esnafa çorba ikramı
devam ediyor

Dinar Belediye Başkanı Veysel
Topçu’nun talimatıyla başlatılan
salı pazarı esnaflarına yönelik

sıcak çorba ikramı devam ediyor.
Pazaryerindeki yoğun çalışma temposunda esnafların hem içini
ısıtmak hem de bir nebze olsun yüzlerini güldürmek amacıyla
gerçekleştirilen bu hizmet, vatandaşlardan da büyük takdir
topluyor. Belediye Başkanı  Veysel Topçu, “Esnafımız, ilçemizin
ekonomisinin bel kemiğidir. Onların yanında olmak, ihtiyaçlarını
görmek ve bu küçük jestlerle destek olmak bizim görevimizdir.
Dinar Belediyesi olarak her zaman halkımızın ve esnafımızın
yanındayız.” ifadelerini kullandı. >>KADER KAYAAfyonkarahisar Valiliğinden 

AKÜ Öğrencilerine Ramazan Ayında Ücretsiz İftar
Afyonkarahisar Valiliği tarafından Ramazan ayı boyunca hafta içi ve hafta 

sonunda AKÜ öğrencilerine Merkezi Yemekhanede ücretsiz iftar yemeği verilecek.
AKÜ Sağlık Kültür ve Spor Daire
Başkanlığından (SKS) yapılan açıklamada 1
Mart 2025 Cumartesi günü başlayacak olan
iftar yemeklerinin Ramazan ayının son iftarının
yapılacağı 29 Mart 2025 Cumartesi günü sona
ereceği kaydedildi. İftar yemeklerinden yarar-
lanmak isteyen öğrenciler, AKÜ Merkezi
Yemekhanesine şahsen başvurarak rezer-
vasyon oluşturabilecek. AKÜ SKS tarafından
yapılan açıklamada iftar yemeğinde öğrenci-
lerin mağdur olmamaları için haftalık olarak
rezervasyonlarını yapmaları gerektiği bildirildi.
>>HÜDAYİ ACAR

Öğrencilerden Başkan Aynacı’ya ziyaret
Bolvadin Ayfer Ceylan Emet Fen Lisesi
ve Bolvadin Raziye Sultan Yusuf
Kayabaşı Sosyal Bilimler Lisesi öğret-
men ve öğrencileri, Tarım ve Orman
Bakanlığı’nın “Su Verimliliği Seferberliği”
kapsamında yürütülen ‘Suda Sıfır Kayıp’
projesine destek amacıyla Bolvadin
Belediye Başkanı Derviş Aynacı’yı
makamında ziyaret etti. İki okulun ortak-
laşa yürüttüğü Su Gönüllüsü Gençler
projesi kapsamında “Young Volunteers
of Water Are on the Field” ve “Green
Future Sustainable Solutions for Youths”
eTwinning projelerinde yer alan öğrenciler ve
proje koordinatör öğretmenleri, suyun verimli kul-
lanımı ve tasarrufu konusunda farkındalık oluştur-

mayı amaçladıklarını belirtti. Ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getiren Başkan Aynacı, suyun
verimli kullanımı ve tasarrufun önemine vurgu
yaparak şu ifadeleri kullandı: “Geleceğimizi

koruyan, doğaya duyarlı
gençlerimizin olması bizleri
mutlu ediyor. Yapmış
olduğunuz bu gönüllülük
hareketi gerçekten takdire
şayan. Su, hepimiz için en
değerli kaynaklardan biri ve
bu bilinci yaymak adına
üstlendiğiniz sorumluluk çok
kıymetli. Sizleri bu anlamlı
çalışmanızdan dolayı tebrik
ediyor, başarılarınızın

devamını diliyorum.” Başkan Aynacı, Bolvadin
Belediyesi olarak çevre bilincini artıran projelere
her zaman destek vereceklerini belirtti.
>>İBRAHİM ARTIÇ


